

# PRESS RELEASE

FOR IMMEDIATE RELEASE

5. August 2016



- English version below -

## Ortega Guitars ist auf der Gamescom!

Vom 18.8. bis 21.8. sorgt Ortega Guitars auf der Gamescom für hawaiianischen Flair. Am Stand A 031B in der Halle 10.2 family and friends kann man sich durch die Welt der Ukulelen spielen.

Beim Ukulelencircle kann man innerhalb kürzester Zeit das kleine Zupfinstrument erlernen und zusammen einige Lieder spielen.

Geb' dir den Spaß und genieße dabei einen unserer leckeren Cocktails. Zusätzlich habt ihr bei unserer Fotoaktion die Chance als glücklicher Gewinner mit einer Ortega Ukulele und einem neuen Hawaii-Singlespeed Fahrrad nach Hause zu fahren!

Weitere Informationen unter [www.facebook.com/de.ortegaguitars](http://www.facebook.com/de.ortegaguitars)



# PRESS RELEASE

FOR IMMEDIATE RELEASE

5. August 2016



- English version -

## Ortega Guitars takes part at Gamescom 2016!

From 18th to 21th august, Ortega Guitars brings some hawaiian flair to this years gamescom in Cologne.

At booth A 031B in Hall 10.2, Ortega Guitars will guide you through the insane world of ukuleles. You can easily learn the tiny instrument in a short time and play a few songs together at the Ukulele Circle. Come over and enjoy our delicious Cocktails - participate our photo contest and be the lucky winner of an Ortega Ukulele and a brand new hawaiian singlespeed bike!

More information at [www.facebook.com/de.ortegaguitars](http://www.facebook.com/de.ortegaguitars)

